
Uodzko, dnia 27.12.2018r. 

Radny 
Rady Miejskiej 
wKlodzku 
Stanislaw Bartczak 

Burmistrz Miasta Klodzka 
za poSrednictwem 
Przewodniczqcej 

I 

Interpelacja 

W zwiqzku z otrzymanymi informacjami od wyborcow zainteresowanych 
fUnkcjonowaniem Gminy Miejskiej Klodzko, proszq o udzielenie informacji w 
poni2szych kwestiach : 

1. Prosze o podanie kwoty zaleglych oplat czynszowych najemcow gminnych 
lokali socjalnych oraz gminnych lokali mieszkalnych wobec Zakladu 
Administracji Mieszkaniarni Gminnymi Gminy Miejskiej Klodzko Sp6lka z 0.0. 

( nale2noSci wobec Sp&ki ) z rozbiciem na kwotq glownq oraz oddzielnie 
odsetki ustawowe. Proszq o podanie zadluienia wedlug stanu na dzien 
30.06.2018 r. 
2. Proszq o podanie informacji, czy w Zaldadzie Administracji Mieszkaniami 
Gminnymi Gminy Miejskiej Klodzko S p & a  z 0.0. istniej e lub istnida komisja 
weryfhjqca wnioski w sprawie umorzen zaleglych oplat czynszowych lub 
odsetek z tego tytulu. Jekeli tak, to proszq podak sklad komisji oraz nazwq 

- dokumentu na podstawie , ktorego Wcjonuje. Proszq talc?e o udzielenie 
informacji od kiedy taka komisja fhkcjonuje. 
3. Proszq o podanie wysokoSci kwot umorzen zadluien wobec S p W  , na ktore 
wyrazil zgodq Prezes Zarzqdu Zakladu Administracji Mieszkaniami Gminnymi 
Gminy Miejskiej Klodzko Spblka z 0.0. w okresie od dnia 01.09.2015 r. do dnia 
27.12.2018 r. 

Radny Rady Miej skiej 
w Klodzku 


